
Sesja odbyła się w sali posiedzeń
godz, 15.25

protokół nr xlll
z sesji Rady Gminy Bralin
w dniu 13 sierpnia 2OI5 r.

Urzędu Gminy Bralin, rozpoczęła się o godz. 14.00 itrwała do

porzadek obrad:

1. Otwarcie Xlll sesji Rady Gminy Bralin i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Skrutacyjnej.
4. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Bralin.
5. Wolne głosy iwnioski.
6. Zamknięcie obrad.

Pkt 1) Otwarcie Xtt! sesii Rady Gminy Bralln i stwierdzenie prawomocnośc! obrad.
Nieobecni: Aldona Głąb. Leszek Głab, Jacek Kuropka i Piotr Pańczuk (77 ą).

Wiceprzewodniczący Marek Markiewicz: Otwieram Xlll sesję rady gminy - nadzwyczajną w
temacie wyboru przewodniczącego rady.
Witam serdecznie Państwa radnych, Pana wójta, media, zaproszonych gości i przybyłych gości.
Następnym punktem porządku obrad jest przygotowanie Komisji Skrutacyjnej do wyboru
przewodniczącego.
Chciałbym jeszcze, przedstawię, że tak, rada składa się z 15 radnych, dzisiaj obecnych jest, 11
czyli jest prawomocna rada do podejmowania prawomocnych uchwał i przystępujemy do
powołania Komisji Skrutacyjnej przypominam, że członkowie Komisji Skrutacyjnej ...

w trakcie wvpowiedzi wiceprzewodniczaceąo o qłos poprosił radnv Tadeusz lwan.
Wiceprzewodniczący: Słucham.
Radny Tadeusz lwan: Mam takie pytanie, co powodowało Wami, że wybór przewodniczącego
robicie na nadzwyczajnej sesji tym bardziej, że w uzasadnieniu jakieś piszecie głupoty, bo to
trudno nazwać - trudności techniczne, jakie to są trudności?
Wiceprzewodniczący: Ze słowami proszę się liczyć, to nie są głupoty.
Tadeusz lwan: 7awsze Pan żeś mówił, że chce, zeby gtosowali wszyscy i w tym momencie jest
okres wypoczynku, wielu nie ma, dokumenty dotarły sześć dni przed sesją, co powinny być na

7 dni.
Wiceprzewodniczący: Nie. W ciągu 7 dni, w ciągu 7 dni.
Tadeusz lwan: Uważam, że to jest nie w porządku powinniście dać szansę na normalnej sesji
tym bardziej, że macie wiceprzewodniczącego jednego i drugiego i nie ma podstaw żeby robić
to na nadzwyczajnej sesji.
Wiceprzewodniczący: Ale, dobrze dziękuję zwołałem tę sesję na wniosek radnych, na wniosek
klubu radnych Razem w związku z tym, że Pani przewodnicząca złoży|a rezygnac ję24 czerwca,
z tego, co pamiętam i od tego czasu rada troszeczkę została zablokowana, prace rady zostały
zablokowane, my nie mogliśmy pracować, niby tutaj są głosy, że miałem prawo prowadzić,
zwoływać sesję, czy coś. Ja kontaktowałem się z Panią radczynią Naszą, z Panem profesorem
Sypniewskim ipowiedział mi,jeśli Pani przewodnicząca jest na sesji powinna ona prowadzić,
nie powinna zostawiać rady bez jakiś tam władz. No tak stało się jak się stało, miesiąc czasu

nie było nic, w końcu przyszedł ten okres, w którym minęło 30 dni od czasu z|ożenia rezygnacji
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przez Panią przewodniczącą, po czym musieliśmy zaczekać do ,końca miesiąca danego, w
którym się uprawomocnił się ten powiedzmy prawny akt Pani rezygnacji i minęło to.
Trzeciego sierpnia zaczęła się normalna praca, gdzie mogłem zwoływać sesje, ico niniejszym
uczyniłem. Zwołałem sesję nadzwyczajną na temat dróg, drogi - przekazania drogi gminnej do
województwa, która odbyła się wczoraj i było wszystko dobrze a dzisiaj jest sesja na wybór
przewodniczącego.
Uważam, że nie ma przeciwwskazań do tego żebym zwołał tę sesję.
Tadeusz lwan: Ja wiem, tylko, czemu to nie jest robione oficjalnie, jak na normalnej sesji, jak
cywilizowani ludzie, przecież tu nie ma żadnych potrzeb żeby nagle trzeba wybrać
przewodniczącego.
Wiceprzewodniczący: Ale jak długo możemy nie pracować, jako rada?
Tadeusz lwan, Ale jak nie pracujemy, jak pracujemy, wczoraj ześmy pracowali, ostatnia sesja
(...) prowadził Pan i nie było problemu.
Wiceprzewodniczący: Ponad miesiąc czasu nie pracowaliśmy.
Tadeusz lwan: Ja wiem, tylko w tym momencie doprowadzacie do takiej sytuacji, że Ci, co są
gdzieŚ na wyjeździe też się nie mogą wypowiedzieć, o to mi chodzi, a cały czas chodziło Wam
o to, że o jeden głos, bo żeście nie mogli wszyscy no i w tym wypadku jest to samo.
Wiceprzewodniczący: W tym przypadku brakuje jeszcze trzy, czy cztery osoby.
Tadeusz lwan: No zgoda, ale też nie mają szansy, w takim okresie, a wiadomo, że ludzie
wyjeżdżają.
Wiceprzewodniczący: Proszę Pani Kazimiera Kupczak
Radna Kazimiera Kupczak: Jeżeli Pan się powołuje na kogoś - na wojewodę, to proszę mi to
na piŚmie przedstawić, bo uchwała, inaczej mówi o tym, kto powinien prowadzić sesję, a teraz
jeszcze nie ma przewodniczącego, nic nie stoi na przeszkodzie żeby rada pracowała. Jest tutaj
napisane, Że mając na uwadze trudności techniczne związane z przygotowaniem i

przeprowadzeniem procedury głosowania, to proszę mi skonkretyzować, jakie to trudności
techniczne mieliŚcie żeby przygotować taką sesję i musiała być nadzwyczajna, nie wiem,
proszę mi to konkretnie wyjaśnić.
Wiceprzewodniczący: Nie, no sesja nadzwyczajna, nie muszę, może być, jest nadzwyczajna...
Kazimiera Kupczak: Ale jest napisane, że z uwagi na trudności techniczne.
Wiceprzewodniczący: No, oczywiście.
Kazimiera Kupczak: No, to, jakie to trudności techniczne?
Tadeusz twan: Brak prądu czy co, no nie wiem?
Wiceprzewodniczący: Proszę będziemy odpowiadać może po kolei, zadała Pani pytanie,
odpowiemy. Pan Grzesiu Lemanik, proszę.
Radny Grzegorz Lemanik: Dziękuję, Szanowni Państwo spróbuję odpowiedzieć Panu
Tadeuszowi lwanowi, trudno jest ustalić, kiedy będziemy wszyscy w komplecie. Zawsze ktoś
moŻe (...), zawsze można podnosić argument, że nie ma dzisiaj wszystkich. Z jakiego powodu
Marek, Pan przewodniczący nie mógł podczas pierwszej sesji brać udziału w głosowaniu
wszyscy doskonale pamiętacie, mam taką nadzieję. Dzisiaj ktoś - ja rozumiem - ma plany
urlopowe wczeŚniejsze nie może być dzisiaj, ale trudno jest to przewidzieć i tak w
konsekwencji możemy zawsze ten argument podnosić.
JeŚli chodzi o wypowiedź Pani Kazimiery Kupczak o ile sobie przypominam sesja, którą Pani
zwołała w celu ...

Kazimiera Kupczak: Ja pytałam tej konkretnej ...

Wiceprzewodniczący: P roszę, p roszę n i e p rzeszk adzać.
Grzegorz Lemanik: Ale ja Pani odpowiem, bo Pani pyta wnioskodawcy a jestem jednym z
wnioskodawców, który się podpisał na wniosku. Kiedy przyszła Pani i złożyła Pani rezygnację,
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nie chciała Pani wyznaczyć a to był główny przyczynek do tego,.że sesja się nie odbyła. Jak
pamiętam nie było urny przygotowanej, nie było kotary przygotowanej, więc to są jakieś
trudnoŚcitechniczne z tego wynika, prawda tyle mam w tym temacie do powiedzenia.
Wiceprzewodniczący: Jeszcze wcześniej był Pan Paweł Narękiewicz:
Radny Paweł Narękiewicz: Chciałem tylko zwrócić Pani Kazimierze Kupczak, że po prostu
uzasadnienia po prostu Pani się czepia. Ja nie wiem, z jakiego powodu, znaczy może polecenie,
bo nie sądzę, żeby Pani sama to wymyśliła i jeszcze chciałbym teraz powiedzieć, właśnie a
propos ostatniejsesji gdzie miał być wybrany przewodniczący. Jak Grzesiu wspomniał nie było
możliwości technicznych, ponieważ nie było urny przygotowanej, nic a z tego, co wiem to
mogliśmy...
Tadeusz lwan: Przecież urnę w pięciu minutach idzie przygotować.
Paweł Narękiewicz: Ale nie było nic takiego, więc nie sądzę, żeby jakieś tutaj wątpliwości
mogły być. Dzisiajjest taka sesja...
w tle słvchać niezrozumiałe wtracenia innvch radnvch,
Tadeusz lwan: Tylko ja się pytam, dlaczego nadzwyczajna, czemu (...)jak cywilizowani ludzie?
Kazimiera Kupczak: No, właśnie dlaczego (...)

Paweł Narękiewicz: Pani Kaziu (...)cywilizowani ludzie (...)

Wiceprzewodniczący: Proszę (... )

Paweł Narękiewicz: (...) są sesje zwyczajne, są nadzwyczajne, ja myślę, że ta sesja - wybór
przewodniczącego, w tych zaistniałych warunkach po ośmiu miesiącach musi być
nadzwyczajną i tyle, taki złożyliśmy wniosek, jako klub radnych także proszę się nie czepiać.
w trakcie wvpowiadania sie radnvch: kazimierv kupczak, pawła Narekiewicza i Tadeusza
lwana na sali poiawił się szum. nałożvłv sie na siebie ąłosv radnvch ifraamentv ich wvpowiedzi
sa niezrozumiałe.
Wiceprzewodniczący: Proszę Panie wójcie.
Wójt Roman Wojtysiak: Szanowni Państwo, ja oczywiście, jako organ wykonawczy gminy z

głosem doradczym. Najpierw pytanie, czy Pan wiceprzewodniczący otrzymał dzisiaj informację
od pani mecenas?
Wiceprzewodniczący: Ta k.

Wójt: Tak, co jest w tej informacji?
Wiceprzewodniczący: Panie Marku, sprawdziłam uchwałę i regulamin pod względem
formalnym i prawnym. Uważam jednak, że wybór przewodniczącego nie powinien być
przeprowadzany na sesji nadzwyczajnej, Niech pan to przemyśli! Radca prawny mgr Ewa
Brzozowska podpis nieczytelny 13.08.2015 rok.
Wójt: l teraz, poniewaź osobą, do której będę zwracał się jest tylko i wyłącznie Pan, jako
wiceprzewodniczący prowadzący te obrady, mam następująco, chciałbym złożyć taką
informację i swoje wątpliwości, jako organ wykonawczy. Szanowni Państwo spotkaliśmy się z
Panem - zresztą zszedłem na dół w zeszłym tygodniu we wtorek, tak?
Wiceprzewodniczący: Ta k.

Wójt: Tak, poprosiłem wtedy, mając już pełne, pełne niewątpliwe kompetencje do zwołania
sesji, aby Pan zwołał sesję, z tym, że prosiłem o to, żeby również wskazać mi prędzej datę,
ponieważ chciałem złożyć wniosek, który mam prawem taką możliwość, aby ująć w porządku
sesji zwoływanej w celu wyboru przewodniczącego uchwałę o drodze, pozbawieniu drogi
kategorii drogi gminnej, tak się to odbyło. l teraz powiem Państwu, dlaczego jako organ
wykonawczy mam wątpliwości, że nie powinno się to odbyć na sesji nadzwyczajnej, ponieważ
moim zdaniem * być może się mylę - mam ku temu powody żeby jednak mieć wątpliwoŚci,
moim zdaniem powinno odbyć się to na sesji zwykłej, ponieważ stanowi to Statut w § 16

Statutu, już momencik, § 16 ust. 2 w przypadku odwołania z funkcji bądź wygaśnięcia mandatu
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Przewodniczącego lub Wiceprzewodniczącego Rady przed upływem kadencji, Rada na swej

najbliższejsesji dokona wyboru na wakujące stanowisko.
Na najbliższej sesji.
l Szanowni Państwo powiem tak zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym prawnie rodzi ze sobą

pewne konsekwencje a mianowicie itutaj no odpowiem Panu radnemu Lemanikowi, że to nie
jest radny ma prawo otrzymać dokumenty na sesję zwyczajną nie później niż 7 dni przed, nie

później niż 7 dni przed stanowi to jednocześnie zawiadomienie o spotkaniu i tutaj jest róŻnica

czy ktoś przyjdzie czy nie przyjdzie czy ma różne powody do tego żeby nie przyjŚĆ, ale sesja

zwyczajna w trybie zwyczajnym ,tak,7 dni- dokumenty, ma prawo zapoznaĆ się z materiałami

i wtedy jego nieobecność jakby nie podlega dyskusji, po prostu taki miał wybór. W przypadku

zwoływania sesji w trybie nadzwyczajnym, takiego wyboru już nie ma, są różne sytuacje

życiowe, jest okres urlopowy to była pierwsza wątpliwość i teraz następna wątpliwoŚĆ

szczególnie mnie interesująca. W przypadku - a mówię to tylko, dlatego, bo osobiŚcie nawet

bym się uśmiechał pod nosem, - ale mówię to, jako organ wykonawczy. W przypadku wyboru

a macie Państwo świadomość, że może to być problem prawny, w przypadku wyborów w ten

sposób w takim trybie przewodniczące1o, w takim trybie przewodniczącego może się okazaĆ,

że ten wybór będzie nieważny i macie Państwo świadomość skutków takiej sytuacji, czyli
podejmowane uchwały od tej pory, podejmowane od przyszłej sesji mogą okazaĆ się z mocy
prawa nieważne tylko zwracam uwagę na to. A czy ten, czy kandydat na przewodniczącego

zostanie tym przewodniczącym, czy nie to już, to jest prędzej czy później pewnie tak. Tylko,

że prosiłem, że ma Pan uprawnienia do tego żeby zwołać sesję i nie rozumiem równieŻ,
dlaczego w trybie nadzwyczajnym budzącym już teraz dyskusję, już teraz dyskusję i tylko tyle.
l dalej po prostu proszę procedować, wszystkie atuty są u Pana w ręku i u wnioskodawców
oczywiście i u wnioskodawców tej sesji itylko tyle.
Wiceprzewodniczący: Co do tego spotkania to, co Pan zszedł tutaj do nas to Pan powiedział,

że mamy się bawić no, tak Pan stwierdził,że mamy się bawić.
Wójt: Nie, nie, nie.
Wiceprzewodniczący: Teraz może być słowo przeciwko słowu, nieważne.
Wójt: Pan ma tendencję do nadinterpretowania, pewnych słów, powiedziałem, że proszę

zwołać sesję i możemy się bawić dalej, dosłownie tak, a nie, że się macie bawić.
wtrace ni e wi ce przewod ni czace q o ni ez rozu m i ałe.

Kazimiera Kupczak: To zmienia sens.
Wójt: To zmienia sens.
Wiceprzewodniczący: Oczywiście nie będziemy się łapać za słówka. Powiem tak, że

korzystając z chwili wykorzystałem to dzwoniąc do Pana Szewczyka, Pana profesora Szewczyka

dzisiaj z zapytaniem, czy mam prawo tę sesję nadzwyczajną prowadzić iwszystko będzie, czy
nie ma przeciwwskazań ku temu, autorytatywnie powiedział, że nie ma żadnych
przeciwwskazań żeby ta sesja była nadzwyczajna.
Wójt: Ja nie chcę wchodzić, wie Pan, ja nie chcę wchodzić w polemikę, ale znowu pan mówi,
że do kogoś Pan dzwonił i coś Pan wie.
Wiceprzewodniczący: Tak. Oczywiście.
Wójt: Nie chcę wchodzić w polemikę, ja tylko uważam, że budzi to kontrowersje i nie

rozumiem, dlaczego w trybie nadzwyczajnym, wystarczyło zwołać sesję na ponie.działek,

znaczY,.,

Wiceprzewodniczący: Ale nie ma przeciwwskazań, aby była nadzwyczajna ...

Wójt: No więc, no więc jeśli ...
Wiceprzewodniczący: Jeśli Pan profesor radca prawny mówi mitakie słowa.

WÓjt: Powołuje się Pan na osobę, którejtutaj nie ma i nie ma Pan tego na piśmie,
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Wiceprzewodniczący: Oczywiście
9zum na sali.
WÓjt: Pan profesor Szewczyk, bo ja nie będę sprawdzać, czy Pan dzwonił czy nie, bo jest moją
taką rolą.
Wiceprzewodniczący: Oczywiście.
WÓjt: Tylko mówię, jako organ wykonawczy, że powoduje Pan sytuację, w zasadzie
wnioskodawcy, bo Pan nie miał innego wyjścia musi Pan zwołać sesję. Powoduje Pan sytuację,
w której wybór przewodniczącego może być obarczony istotną wadą prawną i tylko tyle i tylko
tyle chcę powiedzieć zeby mieć spokojne sumienie.
Wiceprzewodniczący: Oczywiście.
WÓjt: l to nie ani Pan Szewczyk, a wojewoda ewentualnie będzie rozstrzygał czy ta wada
prawna zaistniała czy nie i tyko tyle.
Wiceprzewodniczący: Jeżeli będziemy się chcieli czepiać, to będziemy się czepiać.
WÓjt: ltylko To nie jest czepianie, ponieważrodzi to ze sobą istotne konsekwencje prawne w
przypadku, nie tylko ponownych wyborów przewodniczące1o, bo w zasadzie jaki, żaden
problem, co sesję może być, Państwo wiecie, nowy przewodniczący, nie o to chodzi. lstotne
ewentualne konsekwencje prawne i tylko tyle żeby być w porządku w stosunku do siebie,
mówię Państwu i tylko tyle i proszę procedować dalej, bo w tej dyskusji nikt nikogo nie
przekona.
Wiceprzewodniczący: Nie. Pan się wypowiedział, ja powiedzialem, co ja, a że telefonicznie to
nie mam możliwości sprowadzić radcy prawnego żeby mito potwierdził. Pan siedziw urzędzie
na stanowisku wójta już kilka lat, zna Pan przepisy prawne, ja jestem radnym osiem miesięcy
w tej kadencji, nie muszę znać wszystkich przepisów, jestem tylko człowiekiem a tylko taki, co
nic nie robi się nie myli, mam prawo się mylić i każdy z nas także.
Przystępujemy do dalszego procedowania.
Następnym punktem jest powolanie Komisji Skrutacyjnej, jeśli nie ma żadnych jeszcze więcej
pytań?
Uwaga z sali: Możemy go wybrać tego przewodniczącego?

Pkt 2) Przyjęcie porządku obrad.

Pkt 3) Powolanie Komisji Skrutacyjnej.
Wiceprzewodniczący: Tak jak powiedziałem członkowie Komisji Skrutacyjnej nie mogą
startować na stanowisko przewodniczącego rady i proszę powołać, podawać kandydatury.
Proszę Pan Woźniak
Radny Michał Woźniak: Pan Roman Lemanik.
Wiceprzewodniczący: Czy Pan Roman Lemanik się zgadza?
Radny Roman Lemanik: Tak, zgadzam się.
Wiceprzewodniczący: Proszę następną kandydaturę. Proszę Pan Piotr Twardowski.
Radny Piotr Twardowski: radny Kamil Lenort.
Radny KamiI Lenort: Tak, zgadzam się.
Wiceprzewodniczący: Zgadza się. Z tego, co wiem to Komisja Skrutacyjna jest trzyosóbowa,
także proszę o jeszcze jedną osobę. Pan Paweł Narękiewicz, proszę.
Paweł Narękiewicz: Radna Zofia Garczarek.
Radna Zofia Garczarek: Tak, bardzo proszę.
Wiceprzewodniczący: Komisja została powołana, proponuję może 5 minut przerwy żeby

komisja się ukonstytuowała i po przerwie zapraszam na obrady.
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PRZERWA W OBRADACH
Wiceprzewodniczący: Wznawiam obrady po przerwie, proszę Komisję Skrutacyjną o
przedstawien ie przewodn iczącego i odczytanie regu la minu.
Roman Lemanik: Komisja Skrutacyjna wybrała jednogłośnie mnie, jako przewodniczącym
tejże komisji w tym momencie chciałbym przeczytać regulamin głosowania przy wyborach
przewodniczącego Rady Gminy Bralin.
Roman Lemanik odczvtał zebranvm requlamin qłosowania w wvborach przewodniczaceąo

Radv Gminv Bralin^ reaulamin stanowi załacznik nr 7 do ninieiszeqo protokołu.
Wiceprzewodniczący: Dziękuję Panie przewodniczący, czyli przystępujemy do następnego
punktu. Zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego rady.

Pkt 4) Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Bralin.
Wiceprzewodniczący: Proszę o zgłaszanie kandydatów. Proszę Pan Narękiewicz.
Paweł Narękiewicz: Ja proponuję Pana Grzegorza Lemanika.
Wiceprzewodniczący: Czy Pan Grzegorz się zgadza?
Grzegorz Lemanik: Tak, wyrażam zgodę.
Wiceprzewodniczący: Proszę o podawanie następnych kandydatur. Nie widzę, także jest
jedna kandydatura, proszę Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do praczwiązanych z wyborem
przewod niczącego rady.

Radni: Roman Lemanik. zofia Garczarek i kamil Lenort zaieli mieisce przv stole przvąotowanvm
dla komisii skrutacvinei i przvstapili do pracv,

Wiceprzewodniczący: Karty proszę do głosowania, proszę sprawdzić czy jest piętnaście kart,
piętnaście powinno być, w tej chwili jest jedenastu (...).

w tle słvchać ściszone ąłosv naiprawdopodobniei radnvch wvtvpowanvch do pracv w komisii.
Roman Lemanik: Urna została już sprawdzona dla informacji żeśmy także jest.
Głosv radnvch.
Kamil Lenort: Jeszcze jedną listę radnych, chciałem.
kamil Lenort zwrócił sie o wvdrukowanie dodatkowei listv radnvch. którvm zostana wvdane
kartv do qłosowania.

stosowna lista została przekaza na.
Roman Lemanik: Jesteśmy przygotowani.
Poproszę Panią Zofię Garczarek. (Radna Zofia Garczarek oddała qłos) Poproszę Pana Tadeusza
lwan. (Radnv Tadeusz lwan oddał qłos) Poproszę Panią Kazimierę Kupczak. (Radna Kazimiera
kupczak oddała qłosl poproszę pana Grzegorza Lemanik. (Radnv Grzegorz Lemanik pobrał
karte do qłosowania udał sie za przesłone bv po opuszczeniu mieisca przeznaczonego do
skreślania głosów wnieść uwage odnośnie otrzvmania nieopieczetowanei kartv)
Grzegorz Lemanik: W kwestii formalnej w regulaminie jest napisane, żeby były już
opieczętowane karty a nie są.
Roman Lemanik: (...)
poruszenie na sali. ąłosv na sali. treść wvpowiedzi niezrozumiała.
Roman Lemanik: Przepraszamy bardzo, jako Komisja Skrutacyjna musimy (...) na kartach do
głosowania
Wóji: Ale teraz otwieracie Państwo urnę?
Roman Lemanik: Bo chcemy jeszcze raz powtórzyć głosowanie.
Wójt: A na jakiej podstawie?
szeptv dochodzace z sali. Rozmowv cześciowo niezrozumiałe.
Z sali: Ważne względy techniczne.
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Grzegorz Lemanik: Panie przewodniczący, czy ja mogę?
Wlceprzewodniczący: Ba rdzo proszę.
Grzegorz Lemanik: Wydaje mi się, że w tej sytuacji potrzeba jest jakaś konsultacja, chociażby
tylko telefoniczna, czy Pan Szewczyk jeszcze jest dostępny o tej godzinie?
Wiceprzewodniczący: Tak.
Grzegorz Lemanik: Tak. Moja propozycja jest taka, żeby to skonsultować (...) po raz kolejny...
Wójt: Z punktu prawnego konsultacja telefoniczna jest nieważna.
Na sali słvchać qłosv. treść wvpowiedzi iest niezrozumiała. o qłos poprosił obecnv na sali
mieszkaniec qminv piotr Hołoś.
Wiceprzewodniczący: Proszę Pan Hołoś.
Wójt: Na jakiej podstawie?
szum na sali.
Mieszkaniec gminy Piotr Hołoś: (...) Pan przewodniczący kieruje obradami.
Tadeusz lwan: Ale jest głosowanie.
WÓjt: Ale jest głosowanie w tym momencie. Szanowni Państwo udzielanie głosu publiczności
odbywa się w ostatnim punkcie tylko tyle chciałem zwrócić uwagę.
Kazimiera Kupczak: Jak się skończy punkt.
WÓjt: Na jakiej podstawie, teraz są to obrady sesji rady gminy, jest publiczność a zabieranie
głosu przez publiczność odbywa się w ostatnim punkcie.
Piotr Hołoś: (...) przewodniczący mi udzieli głosu.
Głosy z sall: Moment, moment. Ale, chwileczkę.
Wiceprzewodniczący: Proszę Pan Grzegorz Lemanik.
Grzegorz Lemanik: Wnioskuję o choćby krótką przerwę, aby Komisja Skrutacyjna...
Wiceprzewodniczący: Oczywiście,
Grzegorz Lemanik: (...) jakieś stanowisko (...).

Wiceprzewodniczący: Na wniosek Pana Grzegorza Lemanika proponuję 10 minut przerwy na
wyjaśn ienie zaistniałej sytu acji.
Roman Lemanik: Tak poprosimy.
Wójt: W trakcie głosowania?
od momentu stwierdzenia przez radneqo Grzeaorza Lemanika faktu otrzvmania
nieopieczetowanei kartv do ąłosowania. na sali panuie poruszenie. słvchać ąłosv. ale trudno
określić osobe mówiąca oraz zrozumieć treść wvpowiedzi. Mówiacv wchodza sobie w słowo.
svtuacia ta trwa aż do momentu zarzadzenia przez przewodniczaceąo obrad przerwv w
obradach. słvchać komentarze odnośnie zaistniałeqo zdarzenia. po oqłoszeniu przerwv radni
opuścili sale.
w trakcie przerwv radnv Roman Lemanik poprosił o wvdrukowanie nowvch kart do qłosowania
na przewodniczoceao radv w ilości 75 sztuk oraz nowei listv radnvch, którvm te kortv zostana
wvdane,
Następnie radni Roman Lemanik i kamil Lenort usuneli z urnv oddane dotvchczas kartv do
ąłosowania. po czvm ponownie zabezpieczono pusto urne.
Roman Lemanik przvstapił do redaąowania protokołu z dotvchczasoweąo qłosowania.

wviete z urnv kartv zdeponowano w zapieczetowanei i opisanei kopercie.
koperta z kartami załacznik nr 2 oraz protokół z ąłosowania załacznik nr 3 sa inteqralna
cześci a ni ni e i sze ąo protokołu.
z uwaqi na brak wvraźneqo stwierdzenia o wznowieniu obrad poczatek wvpowiedzi
wiceprzewodniczaceao nie został naqranv.
Wiceprzewodniczący: ( P rze głos uj e my ) skład Kom isji Rewizyj n ej

Głosy z sali: Skrutacyjnej.
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Wiceprzewodniczący: Skrutacyjnej. Bardzo proszę Pan Roman Lemanik. Kto jest za przyjęciem
je8o ....

Głosy z sali: (...) (częściowo niezrozumiałe), w całości trzeba, ja się zgadzam (...).

Wiceprzewodniczący: Kto jest za przyjęciem składu Komisji Skrutacyjnej, która została podana
przez radnych.
Grzegorz Lemanik: (...) przeczytać (...).

Wiceprzewodniczący: Proszę?
Grzegorz Lemanik: Uważam, że należy przeczytać te nazwiska.
Wiceprzewodniczący: Pan Romek Lemanik, Pani Zosia, Zofia Garczarek i Pan Kamil Lenort.
Bardzo proszę, siedem, osiem. W związku z zaistniałą sytuacją ...

Glosy z saIi: Kto się jeszcze wstrzymał.
Wiceprzewodniczący: Kto jest przeciw - jedna osoba, kto się wstrzymał - dwie osoby.
W związku z zaistniałą sytuacją, jaka tu miała miejsce, nieopieczętowanie kart do głosowania
przystępujemy do reasumpcji głosowania. Komisja...
Głos z sali: Czego?
Kazimiera Kupczak: Do czego?
Grzegorz Lemanik: Reasumpcji głosowania.
Wiceprzewodniczący: Reasumpcji głosowania, czyli unieważnienia tej części głosowania.
Komisja Rewizyjna...
Głosy z sali: Skrutacyjna.
Wiceprzewodniczący: Przepraszam, Komisja Skrutacyjna stworzyła protokół, tak?
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: Tak
Wiceprzewodniczący: (...) protokół, proszę żeby ten protokół dotarł do akt, również z tymi
kartami, które są i które ...

Przewodniczącv Komisji Skrutacyjnej: To może ja przeczytam dla całej sali, żeby było
wiadomo.
przewodniczacv komisii skrutacvinei odczvtał odrecznie sporzadzonv ..protokół komisii
skrutacvinei l ałosowania na przewodniczaceqo Fadv Gminv Bralin"(załacznik nr 3).
Wiceprzewodniczący: Czyli proszę o przystąpienie do ponownego głosowania na
przewod n iczącego rady.
komisia skrutacvina przvstapiła do przeliczenia i opieczetowvwania kart, na którvch bvło
nazwisko zaproponowane przez radneqo pawła Narekiewicza ieszcze przed przvstapieniem do
pie rwsze i tu rv ałosowa ni a.

słvchać niewvraźne qłosv członków komisii skrutacvinei.
Przewodniczący KomisjiSkrutacyjnej: Przystępujemy do ponownego głosowania.
Poproszę Panią Garczarek Zofię. (Radna Zofia Garczarek oddała głos), Poproszę Pana lwan
Tadeusz.
Tadeusz lwan: Ja już raz zagłosowałem i drugi raz głosował nie będę.
Niewvraźne ałosv członów komisii.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: Poproszę Panią Kazim ierę Ku pcza k.

Kazimiera Kupczak: Ja już też głosowałam, nie będę głosowała drugi raz.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: Poproszę Pana Grzegorza Lemanik. (Radny Grzegorz
Lemanik oddał głos),

Członek Komisji Skrutacyjnej Kamil Lenort: Lemanik Roman. (Radny Roman Lemanik oddał
głos).

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: Poproszę Pana Kamila Lenort (Radny Kamil Lenort
oddał głos). Poproszę Pana Markiewicz Marek (Radny Marek Markiewicz oddał głos). Poproszę
Pana Pawła Narękiewicz (Radny Paweł Narękiewicz oddał głos), Poproszę Pana Błażej Sutowicz
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(Radny Błażej Sutowicz oddał głos). Poproszę Pana Piotr Twardowski (Radny PiotrTwardowski
oddał głos). Poproszę Pana Michała Woźniaka (Radny Michał Woźniak oddał głos).
Dziękuję bardzo za oddane głosy itym radnym,którzy nie oddali gtosu również, nie zechcieli
drugi raz przystąpiĆ do głosowania i w tej chwili Komisja Skrutacyjna wyjmie karty do
głosowania z urny i będzie przeliczać głosy.
komisia skrutacvina przvstapiła do ustalanie wvników qłosowania i sporzadzenia protokołu.
cześć radnvch niezaanąażowanvch w prace komisii opuściła sale posiedzeń mimo nie
zarzadzenia przez przewodniczaceqo obrad przerwv w posiedzeniu.
Wiceprzewodniczący: Komisja Skrutacyjna gotowa, proszę o przeczytanie protokołu.
Na salę wróciłv osobv. które opuściłv posiedzenie na czas trwania prac komisii.
Przewodni czącv Komisji 5krutacyjnej : Ta k
WiceprzewodnIczący: Proszę o przeczytanie protokołu.
przewodniczacv komisii skrutacvinei odczvtał protokół z ustalenia wvników qłosowania w
wvborach przewodniczaceqo Radv Gminv Bralin. protokół oraz zabezpieczone przez komisie
kartv do qłosowania stanowią inteqralna cześć ninieiszeqo protokołu.
protokół stanowi załacznik nr 4 a kartv załdcznik nr 5.
Wiceprzewodniczący: Dziękuję. Przeczytam uchwałę Rady Gminy.
Treść uchwałv stanowi załacznik nr 6 do ninieiszeqo protokołu.
Wiceprzewodniczący: Proszę przystępujemy do głosowania wyżej wymienionej uchwały. Kto
jest za przyjęciem wyżej wymienionej uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego raz, dwa,
trzy, cztery pięć, sześć, siedem, osiem. Kto jest przeciw - jeden, kto się wstrzymał dwie osoby,
dziękuję.

wvniki qłosowania uchwałv w sprawie wvboru przewodniczaceąo Radv Gminv Bralin,
Za - 8 radnych,
Przeciw - 1 radny,
Głosy wstrzymujqce - 2 radnych.

IJchwała Nr XIil/a8/2075 została przyjęta przez'radę.

Wiceprzewodniczący: W sumie to teraz wypadałoby przekazać władzę nowemu
przewodniczącemu. Bardzo proszę i dziękuję.
Grzegorz Lemanik: Dziękuję.
Wiceprzewodniczący: Albo i współczuję też.
Grzegorz Lemanik: Chciałbym serdecznie podziękować wszystkim radnym, którzy wzięli udział
w głosowaniu, którzy byli za moją kandydaturą, także Ci, którzy byli przeciwni bądź się
wstrzymali. Pragnę zadeklarować, że zgodnie z rotą ślubowania będę starał się w miarę
możliwości, kompetencji wypełniać treść tego ślubowania, czyli godnie, uczciwie działać dla
dobra gminy ijej mieszkańców,

Pkt 5) Wolne głosy iwnioski.
Przewodniczący obrad: Kolejnym punktem dzisiejszych obrad są wolne głosy i wnioski.
Bardzo proszę czy ktoś z radnych chciałby zająć, zabrać głos. Nie widzę. Mam prośbę do
przewodniczących komisji, komisji stałych jak i doraźnych, aby w miarę krótki sposób streŚcili
swoją pracę na najbliższy czas może zaczniemy tutaj od przewodniczącego komisji statutowej
Pana Michała Woźniaka.
Michał Woźniak: W skrócie moja komisja w najbliższym czasie to planuje spotkanie na kolejną

środę. Mam tutaj jeszcze do skonsultowania termin zPaniąmecenas, myślę, że w poniedziałek
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wszystko już będzie jasne. Jesteśmy pod koniec statutu gminnego, myślę, że w październiku
przejdziemy do statutów wiejskich.
Przewodniczący obrad: Dziękuję kolejno proszę Pana Piotra Twardowskiego.
Piotr Twardowski: Tutaj też komisja takie spotkanie w trzecim kwartale, na pewno odbędzie
się w miesiącu sierpniu lub wrześniu. Według harmonogramu pracy w trzecim kwartale. To
wszystko.
Przewodniczącv obrad: Dziękuję bardzo, kolejno Pan BtażejSutowicz.
Radny Błażej Sutowicz: Komisja Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego
najprawdopodobniej w przyszłym tygodniu się odbędzie z racji tego, że mnie nie było,
wróciłem na stałe także w przyszłym tygodniu zrobimy spotkanie.
Przewodniczący obrad: Dziękuję.
Tadeusz lwan: Nie wiem czy to jest odpowiedni moment, bo zbliżają się dożynki, jest dużo
pracy i my nie wszyscy możemy w tym momencie być, czy to nie przełożyć.
Błażej Sutowicz: W takim razie telefonicznie skonsultuję to i zrobimy tak żeby wszyscy byli
przynajmniej quorum.
Przewodniczący obrad: Kolejno radny Paweł Narękiewicz.
Paweł Narękiewicz: Ja też się informacją o wykonaniu budżetu za pierwsze półrocze, także w
najblizszym czasie będzie komisja budżetu.
Przewodniczący obrad: Jako ostatni Pan Roman Lemanik.
Roman Lemanik: Komisja Rewizyjna spotkała się w tym tygodniu, mamy małą zaległość, jeśli
chodzi a to myślę, że w najbliższym czasie nadrobimy zaległość. Dziękuję.
Przewodniczący obrad: Czy ktoś jeszcze z obecnych chciałby zabrać głos?

Pkt. 6 Zamknięcie obrad.
Dziękuję bardzo w takim razie zamykam obrady sesji, trzynastej sesji w dniu 13 sierpnia 2015
r. Dziękuję.

p roto kołowała : An na p i a se cka
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